
P R O T O K Ó Ł Nr XXXIII/14 

z sesji Rady Gminy Czernice Borowe , odbytej w dniu 24 października 2014 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Czernicach Borowych . 

 

 

Posiedzeniu przewodniczył i obrady prowadził Pan Rafał Gotowiec - 

Przewodniczący Rady Gminy . 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 10:00 , zakończono o godz.15:45 . 

Na stan radnych – 15 , obecnych było 15 w/g załączonej listy obecności. 

 

W obradach udział wzięli : Skarbnik Gminy , Sekretarz Gminy , sołtysi oraz mieszkańcy 

gminy . 

Ad.pkt.1 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Rafał gotowiec otworzył sesję , powitał zebranych i 

stwierdził quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał . 

 

Ad.pkt.2 

 

Przewodniczący Rady poinformował , że przystępuje do następnego punku – porządek obrad . 

Przewodniczący odczytał porządek obrad , który przedstawia się następująco : 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej XXXII sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje radnych – złożone na piśmie. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2014 – 2033. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 304/XXVIII/13 Rady Gminy 

Czernice Borowe z dnia 27 grudnia 2013r. w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej na 2014 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości świadczenia mieszkańców 

Sołectw Borkowo Falenta , Górki , Obrębiec , Zembrzus w realizacji inwestycji 

„ Rozbudowa sieci wodociągowej oraz budowa przydomowych oczyszczalni ścieków 

na terenie Gminy Czernice Borowe „. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Czernice 

Borowe z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2015 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Czernice Borowe do projektu 

pod nazwą „ Szlakiem kapliczek , dworów i kościołów po Gminie Czernice Borowe 

11. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Czernice Borowe . 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w Gminie Czernice Borowe na lata 2015 – 2017 . 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do realizacji projektu 

systemowego „ Chcę być aktywnym „ w ramach Programu operacyjnego Kapitał 

Ludzki , Priorytetu VII Promocja Integracji Społecznej , Działania 7.1 Rozwój i 

upowszechnianie aktywnej integracji , Poddziałania 7.1.1 Rozwój i 

upowszechnianie aktywnej integracji przez Ośrodki Pomocy Społecznej . 



14. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy Czernice Borowe za 

pierwsze półrocze 2014 roku oraz informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za pierwsze 

półrocze 2014 roku. 

15. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2013/2014 . 

16. Zapoznanie z protokółem z kontroli kompleksowej z dnia 22 lipca 2014 r. 

17. Informacja Wojewody Mazowieckiego dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy . 

18. Informacja Urzędu Skarbowego w Przasnyszu dotycząca oświadczeń 

majątkowych Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy . 

19. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy dotycząca oświadczeń majątkowych 

radnych . 

20. Informacja Urzędu Skarbowego w Przasnyszu i Mławie dotycząca oświadczeń 

majątkowych radnych . 

21. Informacja Wójta Gminy dotycząca analizy oświadczeń majątkowych Sekretarza 

Gminy , Skarbnika Gminy , kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz 

osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Wójta . 

22. Informacja Urzędu Skarbowego w Przasnyszu i Mławie dotycząca analizy 

oświadczeń majątkowych Sekretarza Gminy , Skarbnika Gminy , kierowników 

jednostek organizacyjnych gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne 

w imieniu Wójta . 

23. Wolne wnioski i zapytania. 

24. Zakończenie obrad sesji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

porządek obrad : 

za................................. - 14 

przeciw....................... - 0 

wstrzymało się........... - 0 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad . 

 

Ad.pkt.3 

 

Przewodniczący Rady zapytał się czy radni wnoszą uwagi do protokółu z poprzedniej sesji. 

 

Dyskusja : 

radny Ryszard Trzciński - w protokóle na stronie 9 , zaproponował , ażeby w protokóle 

odzwierciedlić wyniki głosowania tajnego dotyczące wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 

. 

Radni nie wnieśli sprzeciwu odnośnie wniosku p. Trzcińskiego . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 14 radnych . 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokółu z poprawką : 

za............................... - 14 

przeciw..................... - 0 

wstrzymało się......... - 0 

 



 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół Nr XXXII/14 z poprzedniej sesji . 

 

Ad.pkt.4 

 

Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad jest przewidziane – 

interpelacje radnych złożone na piśmie . Takowych nie było . 

 

Ad.pkt.5 

 

Wójt Gminy złożył sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta . Radni i sołtysi 

otrzymali z materiałami sesyjnymi to sprawozdanie .Ponadto Wójt złożył uzupełnienie 

sprawozdania z działalności od opracowania sprawozdania do dnia sesji . 

Sprawozdanie oraz uzupełnienie sprawozdania stanowią załączniki do protokółu. 

Wójt zaprosił zebranych na : 

 mszę w Węgrze za zmarłych strażaków w dnju 25 X. b. o godz. 14-tej 

 obchody święta niepodległości w dniu 11 listopada br. o godz. 11-tej w Czernicach 

Borowych  

  

Dyskusja : 

 

radny Czarzasty Leszek – czy w nowym roku szkolnym do szkoły w Czernicach 

oddelegowany został pracownik i co do niego należy .  

 

Wójt – tak oddelegowaliśmy jako osobę wspomagającą małe dzieci .  

 

Radny Czarzasty – na ostatniej komisji Dyrektor szkoły w Czernicach Borowych powiedziała 

, że nie ma nauczyciela wspomagającego . Proszę o wyjaśnienie tej sprawy. 

 

Wójt – tak Pani Bieniek nie była w szkole ani jednego dnia / nigdy / . Ta Pani została 

oddelegowana do pracy w szkole z młodszymi dziećmi . Z tego co wiem to załatwia 

formalności Pani z Kosmowa , ażeby zostać nauczycielem wspomagającym . 

 

Sekretarz Gminy – była prośba od rodzica o opiekę nauczyciela wspomagającego nad 

dzieckiem .  

 

Radny Czarzasty – my na komisji tego się dowiedzieliśmy. Przed chwilą Wójt potwierdził , 

że taki nauczyciel jest .  

 

Sekretarz Gminy – od 1.X.2014 roku oddelegowany został; pracownik do pomocy opieki nad 

małymi dziećmi . Wkrótce okazało się , że ten pracownik złożył zwolnienie lekarskie . 

 

Radny Czarzasty Leszek - nie rozumiem , pracownik na zwolnieniu lekarskim bierze udział w 

castingu .  

 

Wójt - dla Dyr. szkoły ta osoba będzie jako wspomagająca . Pani ta w okresie castingu była 

na urlopie wypoczynkowym . 

 

Radny Czarzasty Leszek – bardzo mnie smuci państwa postawa w tej kwestii.  

 



Przewodniczący rady – Rafał Gotowiec – bardzo mnie dziwi , że pracownik raz jest na 

zwolnieniu lekarskim , a raz na urlopie wypoczynkowym .  

 

Radny Trzciński Leszek – p. Wójt powinien jak najszybciej zweryfikować tą sprawę . 

 

Pan Bartołd Tadeusz - sołtys wsi Chrostowo – trochę ostrożności w tej kwestii . Po 

zwolnieniu lekarskim zaraz na urlop .  

 

Radny Józef Polakiewicz – kim ona jest . W jakiejś firmie prowadzi nadzór. Kim ona jest . 

 

Ad.pkt.6 

 

Wiceprzewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czernice Borowe na lata 2014 - 2033. 

Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany w WPF poszczególnymi zagadnieniami , jakie 

wprowadziła od posiedzenia komisji . WPF dostosowany został do zmian wprowadzonych do 

budżetu gminy na 2014 rok. 

Dyskusji nie było . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 14 radnych . 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie : 

za................................... - 14 

przeciw......................... - 0 

wstrzymało się ........... - 0 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 342 / XXXIII / 14 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2014 - 2033. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad.pkt.7 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane 

jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 304/XXVIII/13 Rady Gminy Czernice 

Borowe z dnia 27 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2014 rok.  

 

Dyskusja : 

radny Morawski Krzysztof – zapytał się czy udział; własny Dzierzgowa już nam przekazano ? 

. Czy może być tak , że nie wpłacą nam tych 17 tys. złotych ? . 

 

Wójt - w poniedziałek 27.X.br. Jesteśmy umówieni na rozmowy w tym temacie . Tam jest ok. 

70 tys. złotych ogółem . Jeżeli nie wpłaciliby , to zostaje podanie do Sądu. 

 

Radny Krzysztof Morawski – w uzasadnieniu jest 17 tys. zł , nie rozumiem . 

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła , że w załączniku nr 1 o dochodach jest rozdział 616 / kolumna po 

zmianie / . Teraz jest zwiększone o kwotę 17 tys. złotych . Wcześniej była wykazana inna 

kwota, co ogółem daje kwotę 70 tys. złotych . 



Głosowanie odbyło się przy obecności 15 radnych .  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie : 

za.................................. - 15 

przeciw......................... - 0 

wstrzymało się............. - 0 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 343 / XXXIII/ 14 w sprawie zmiany uchwały 

Nr 304/XXVIII/13 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 27 grudnia 2013 r. w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej na 2014 rok.  

Uchwała stanowi załącznik do protokółu.  

 

Ad. pkt. 8 

 

Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest podjęcie 

uchwały w sprawie określenia wysokości świadczenia mieszkańców Sołectw Borkowo 

Falenta , Górki , Obrębiec , Zembrzus w realizacji inwestycji„ Rozbudowa sieci 

wodociągowej oraz budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Czernice 

Borowe „. 

Wójt poinformował , że w tej chwili dokonaliśmy rozliczenia wzorem dotychczasowego 

modelu. W projekcie uchwały podana jest już proponowana kwota. 

 

Dyskusji nie było . 

Głosowanie odbyło się przy obecności 15 radnych . 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie : 

za................................... - 15 

przeciw......................... - 0 

wstrzymało się ........... - 0 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 344 / XXXIII / 14 w sprawie określenia 

wysokości świadczenia mieszkańców Sołectw Borkowo Falenta , Górki , Obrębiec , 

Zembrzus w realizacji inwestycji „ Rozbudowa sieci wodociągowej oraz budowa 

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Czernice Borowe „. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt .9 

 

Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest podjęcie 

uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Czernice Borowe z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi . 

Dyskusji nie było . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 15 radnych . 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie : 

za................................... - 15 

przeciw......................... - 0 

wstrzymało się ........... - 0 



 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 345 / XXXIII / 14 w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy Gminy Czernice Borowe z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

Ad. pkt .10 

 

Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest podjęcie 

uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Czernice Borowe do projektu pod nazwą „ Szlakiem 

kapliczek , dworów i kościołów po Gminie Czernice Borowe . 

Wójt przedstawił zadania jakie zostaną objęte ta uchwałą. 

Dyskusja : 

 

Radny Tadeusz Bastkowski – zwrócił uwagę, że w tym projekcie nie ma ujętej figurki w 

Pawłowie Kościelnym , która już wymaga remontu. 

 

Wójt – na opracowanie tego wniosku mieliśmy bardzo krótki czas . Ta figurka była 

poprawiana i nie jest w złym stanie .Zawsze jestem otwarty na inicjatywę oddolną . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 15 radnych . 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie : 

za................................... - 13 

przeciw......................... - 0 

wstrzymało się ........... - 2 

 

Rada Gminy większością głosów " za" podjęła Uchwałę Nr 346 / XXXIII / 14 w sprawie 

przystąpienia Gminy Czernice Borowe do projektu pod nazwą „ Szlakiem kapliczek , dworów 

i kościołów po Gminie Czernice Borowe 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

Ad. pkt. 11 

 

Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest podjęcie 

uchwały w sprawie zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Czernice Borowe . 

Dyskusji nie było . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 15 radnych . 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie : 

za................................... - 15 

przeciw......................... - 0 

wstrzymało się ........... - 0  

 



 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 347 / XXXIII / 14 w sprawie zmieniającą 

uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Czernice Borowe . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt. 12 

 

Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest podjęcie 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Czernice 

Borowe na lata 2015 – 2017 . 

Dyskusji nie było. 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 15 radnych . 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie :  

za................................... - 15 

przeciw......................... - 0 

wstrzymało się ........... - 0 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 348 / XXXIII / 14 w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Czernice Borowe na lata 2015 – 2017 . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt. 13 

 

Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest podjęcie 

uchwały w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do realizacji projektu systemowego „ Chcę być 

aktywnym „ w ramach Programu operacyjnego Kapitał Ludzki , Priorytetu VII Promocja 

Integracji Społecznej , Działania 7.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji , 

Poddziałania 7.1.1 Rozwój i 

upowszechnianie aktywnej integracji przez Ośrodki Pomocy Społecznej . 

 

Dyskusji nie było . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 15 radnych . 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwał 

i poddał pod głosowanie : 

za................................... - 15 

przeciw......................... - 0 

wstrzymało się ........... - 0 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 349 / XXXIII / 14 w sprawie zatwierdzenia i 

przyjęcia do realizacji projektu systemowego „ Chcę być aktywnym „ w ramach Programu 

operacyjnego Kapitał Ludzki , Priorytetu VII Promocja Integracji Społecznej , Działania 7.1 

Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji , Poddziałania 7.1.1 Rozwój i 

upowszechnianie aktywnej integracji przez Ośrodki Pomocy Społecznej . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 



 

 

Ad. pkt. 14 

 

Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest 

przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy Czernice Borowe za pierwsze 

półrocze 2014 roku oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za pierwsze półrocze 2014 roku. 

Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr Os.407.2014 składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 17 września 2014 r. w sprawie wydania opinii o 

przedłożonej przez Wójta Gminy Czernice Borowe informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2014 r.  

 

Dyskusji nie było . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 15 radnych . 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwał 

i poddał pod głosowanie : 

za................................... - 14 

przeciw......................... - 0 

wstrzymało się ........... - 1 

 

Rada Gminy większością głosów „za” przyjęła informację o przebiegu wykonania budżetu 

gminy Czernice Borowe za pierwsze półrocze 2014 roku oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za 

pierwsze półrocze 2014 roku .  

Informacja stanowi załącznik do protokółu.  

 

Ad.pkt. 15 

 

Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest 

przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2013/2014 

 

Dyskusji nie było . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 15 radnych . 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie : 

za................................... - 15  

przeciw......................... - 0 

wstrzymało się ........... - 0 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

szkolny 2013 / 2014 . 

Informacja stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad.pkt. 16 

 



Wójt wystąpił z wnioskiem formalnym o uzupełnienie porządku obrad o dwie nowe uchwały 

w sprawie zmiany WPF oraz zmiany budżetu. Po podjęciu tych uchwał na początku sesji 

dopatrzyliśmy się błędu / w kwestii solarnych / i konieczne jest podjęcie nowych uchwał z 

wyeliminowaniem błędu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Wójta . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 14 radnych . 

 

za................................... - 13  

przeciw......................... - 0 

wstrzymało się ........... - 1 

 

Rada Gminy większością głosów przyjęła wniosek Wójta . 

 

Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest 

zapoznanie z protokółem z kontroli kompleksowej z dnia 22 lipca 2014 r. 

 

Skarbnik Gminy odczytała zalecenia Regionalnej Izby Obrachunkowej z kontroli 

przeprowadzonej w Urzędzie Gminy w 2014 roku . Poinformowała , że odpowiedz o 

realizacji zaleceń została przesłaną do RIO w dniu 26 września 2014 roku . 

 

 

Ad. pkt. 17 

 

Przewodniczący Rady odczytał informację Wojewody Mazowieckiego dotyczącą analizy 

oświadczeń majątkowych Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy . 

 

Ad. pkt. 18 

 

Przewodniczący Rady odczytał informację Urzędu Skarbowego w Przasnyszu dotycząca 

oświadczeń majątkowych Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy .  

 

Ad. pkt. 19 

 

Przewodniczący Rady odczytał informację Przewodniczącego Rady Gminy dotycząca 

oświadczeń majątkowych 

radnych . 

 

Ad. pkt. 20 

 

Przewodniczący Rady odczytał informację Urzędu Skarbowego w Przasnyszu i Mławie 

dotycząca oświadczeń majątkowych radnych . 

Ad. pkt. 21 

 

Przewodniczący Rady odczytał informację Wójta Gminy dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych Sekretarza Gminy , Skarbnika Gminy , kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Wójta . 

 

Ad. pkt. 22 



 

Przewodniczący Rady odczytał informację Urzędu Skarbowego w Przasnyszu i Mławie 

dotycząca analizy oświadczeń majątkowych Sekretarza Gminy , Skarbnika Gminy , 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Wójta . 

 

Ad. pkt. 23 

 

 

Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czernice Borowe na lata 2014 – 2033. 

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła , że dokonał zmniejszenia w dziale „ administracja publiczna „ o 

kwotę 9.000 złotych , a o tą kwotę zwiększyłam na solary . 

 

Dyskusja: 

 

radny Józef Polakiewicz - według zapisu do poprzedniej uchwały różnica jest 13 tys. złotych. 

 

Wójt oraz Skarbnik Gminy wyjaśnili , że ta różnica 9.000 złotych odnosi się do projektu 

uchwały jaką radni otrzymali na początku sesji , a nie te wcześniej na komisję . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 13 radnych . 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie :  

za................................... - 13 

przeciw......................... - 0 

wstrzymało się ........... - 0 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 350 / XXXIII / 14 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2014 – 2033. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt. 24 

 

Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad przewidziane jest podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 304/XXVIII/13 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 

27 grudnia 2013r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2014 rok . 

Dyskusji nie było. 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 13 radnych . 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie :  

za................................... - 13 

przeciw......................... - 0 

wstrzymało się ........... - 0 

 



Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 351 / XXXIII / 14 w sprawie zmiany uchwały 

nr 304/XXVIII/13 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 27 grudnia 2013 r. w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej na 2014 rok.  

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

 

Ad. pkt. 25 

 

Wolne wnioski i zapytania . 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść podziękowania jakie kieruje do wszystkich 

radnych za pracę radnego w okresie kadencji. Dzisiaj jest ostatnia sesja w tej kadencji i 

dlatego chciałbym w ten sposób podziękować wszystkim radnym . 

Przewodniczący Rady oraz Wójt wręczyli w kolejności alfabetycznej wszystkim radnym 

podziękowania . 

Przewodniczący Rady wręczył również podziękowanie z życzeniami wszystkiego najlepszego 

- Wójtowi Gminy . 

Wójt wręczyl podziękowanie Przewodniczacemy Rady Gminy  

 

Pani Halina Kakowska - uważam , że coś złego dzieje się w naszej gminie , że coś zostanie 

naprawione . To jest bardzo bolesne . Skarbnik odczytała zalecenia pokontrolne / szkoda , że 

bez mikrofonu / . Uważam , że radni nie będą w stanie nie będą w stanie powiedzieć jakie to 

były zalecenia . Odbyło się zebranie wiejskie w Dzielinie , gdzie uczestniczył Wójt . 

Spóźniają się pół godziny. Mieszkańcy zgłaszali swoje wnioski. Po zebraniu Wójt przekazał 

skargę do Powiatu .Dlaczego jest tyle uwag pokontrolnych. Wójt jest trzecią kadencję i 

uważam , że powinno być bardzo mało zaleceń lub nie powinno ich być wcale . Majątek 

gminy jest wyprzedany , a długi rosną .Oceńcie to według swojego sumienia . 

 

Radny Józef Polakiewicz - poinformował , że Pan Wójt nie ma nic wspólnego z działaniami 

ze strony Zarządu Dróg odnośnie zaorania rowów . Po prostu nasze służby jeżdżą i 

sprawdzają stany naszych dróg. Przekazały , że przy tej drodze są zaorane rowy i podjęliśmy 

działania . 

 

Pani Halina Kakowska - od Dyrektora PZD uslyszalam , że wpłynęła skarga . Trzy kadencje 

nikt się nie zwracal , że rów jest zaorany , a dopiero teraz .  

 

Pan Janusz Czarzasty – mieszkaniec wsi Dzielin – od Stowarzyszenia dziękuję Panu Wójtowi 

za trzy kadencje . Dziekuje za arogancję , za duże zadłużenie gminy , za próbę budowy farm 

wiatrowych/ tym chciał nas Pan uszczęśliwić /. Pan jest lobbystą inwestorów na rzecz 

budowy farm wiatrowych , odnoszę , że dalej tak jest . Chce Pan nas i naszych dzieci 

uszczęśliwić na długie lata . Jak chcemy coś robić to róbmy dobrze. Inwestycja / asfalt w 

Czernicach / , Pan to już dobrze opanował , to kiełbasa wyborcza . Myślę , że czas przestać 

nas uszczęśliwiać swoją osobą i zająć się swoim biznesem . Pokazal nam jak się rządzi swoim 

biznesem . 

 

 

Pan Barołd Tadeusz – sołtys wsi Chrostowo – zaorywanie rowów przydrożnych jest często 

spotykane i nie powinno tak być moim zdaniem . W moim przekonaniu działania trzeba 



podjąć w tym zakresie . Budowa altanki w Kuskowie , zapewniał Pan , że będzie zrobiona . 

Czy do końca kadencji ? 

 

Pan Kazimierz Stryjewski – sołtys wsi Kosmowo - informuję , że znaki drogowe w 

Kosmowie stoją nieprawidłowo i może dojść do wypadku . Ponadto brak jest tablic 

informujących o miejscowości Pawłowo Kościelne . Kościoły powinny być równo traktowane 

. Nie słyszałem na sesji , ażeby ta sprawa była zgłaszana . 

 

Pani Jadwiga Krawczyk – sołtys wsi Górki – mostek na głównej drodze i dojazdowej do 

Szymkowskiego nie ma barierek i trzeba je zamontować . Ponadto nie spływają wody 

gruntowe , które zalewają pole Pana Przybylskiego . Chyba brak jest przepustu  

 

Wójt - altanka będzie zrobiona . Barierki – przepisy określają co możemy zrobić . Realizacja 

możliwa w 2015 roku , może z funduszu wiejskiego .Sprawę p. Przybylskiego sprawdzimy.  

Parafia w Pawłowie otrzymała 10 tys. złotych na oświetlenie + parking przed kościołem . 

Staramy się wszystkim parafiom dać pieniądze . Tak się często zdarza , że mamy trzy 

tygodnie na uzgodnienie z proboszczami i opracowanie projektu wniosku .Bardzo mnie 

niepokoi , że jest napisany projekt , a dopiero coś zgłaszacie . Tutaj nie było czasu , bo projekt 

pisaliśmy wieczorem . Porozmawiajcie z proboszczami . Oni nie mają pretensji i odczucia 

dyskryminacji . 

Podzielam zdanie w sprawie uzupełnienia tablic w Pawłowie i Kosmowie . Altanka w 

Kuskowie będzie w tym roku zrobiona . Zwrócę uwagę na zaorywane rowy w Chrostowie . 

Inwestycje drogowe , które rozwinęliśmy w tej kadencji / dużo /. Zadłużenie gminy wynika i 

jest pochodną podjętych inwestycji . 

Odnośnie przestrzennego planu zagospodarowania , to należy do urbanisty sprawdzenie i 

wskazanie uwarunkowań możliwości budowy w terenie . Chcieliśmy otworzyć się na 

możliwość rozwoju gminy. Lata , czas i poglądy zmieniają się i trzeba to zweryfikować. W 

przyszłej kadencji trzeba będzie rozważyć tą sprawę i podjąć decyzję .Obecnie świadomie 

prace w tym temacie zostały wstrzymane . Ja robiłem dużo i być może popełniłem błąd . 

Zawsze przyświecał mi jeden cel – praca dla ludzi . Nie popełnia błędu ten co nic nie robi . Ja 

nic złego nie zrobiłem . Mamy 30 km dróg + świetlice , a zadłużenie tylko 42 % . Asfalt w 

Czernicach Borowych to nie kampania wyborcza , tylko wynikało z kolejności planowanych 

prac .  

 

Wójt wręczył puchary za najładniejsze wieńce dożynkowe : 

Panu Klimaszewskiemu Mieczysławowi sołtysowi wsi Turowo i Skierki , 

Panu Majewskiemu Jarosławowi sołtysowi sołectwa Nowe Czernice . 

 

Pan Redwanowski Stanisław – sołtys wsi Pawłowo Kościelne - zgłosił , że brak jest kosza na 

śmieci przy świetlicy. Konieczne jest też wyrównanie ziemi na skwerku. Na skrzyżowaniu 

dróg Pawłowo – Zberoż jest dziura i można urwać koło . 

 

Wójt – kosz na śmieci damy mały kosz. Skwerek jest ustalone , że słupki będą wyrwane i to 

będzie zrobione w przyszłym tygodniu. Dziurę w drodze załatamy .  

 

Pan Pieńkosz Zbigniew – sołtys wsi Olszewiec - sprawa wiaty przystankowej PKS w 

Olszewcu . 

 

Wójt – postawimy za miesiąc metalową wiatę .  

 



Kakowska Halina - kiedy prosimy Wójta o zajęcie się drogą gminną , to Wójt zajmuje się 

drogą powiatową . Mieszkańcy złożyli wniosek o drogę Dzielin – Chojnowo , upłynął miesiąc 

i nic nie jest zrobione. Dlaczego sołtys uciekł z sesji jak była rozpatrywana skarga o 

fałszowanie protokółu. Nawet zebranie wiejskie wnioskowało o drogę przy Sadkowskim , a 

zajął się Pan drogą powiatową . Złożyliśmy podpisy , że nie chcemy wiatraków . Powstały 

dwa stowarzyszenia , które bronią nas przed wiatrakami , ich budową na tak dobrych gruntach 

. Kiedy będzie polany asfalt na drodze w kierunku Chojnowa i kiedy będzie droga dojazdowa 

do pól w Dzielinie o którą wcześniej występowaliśmy . 

 

Pan Granoszewski Kazimierz – sołtys wsi Czernice Borowe - konieczne jest nawiezienie 

ziemi na płac zabaw w Czernicach  

 

Wójt – te słupki , które zamierzamy zdemontować w Pawłowie ; przydadzą się na ten płac 

zabaw .  

 

Ad. pkt. 26 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął XXXIII sesję Rady 

Gminy . 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

Protokółowała 

Bożena Romanik 
 


